
 

 

Zápis z jednání VV ČF dne 22. 6. 2021 
zasedací místnost OKsystem, Na Pankráci 1690, Praha 4 

 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Martin Musil, Michal Peterka,  

Renáta  Typlová,  Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Jiří Dufek  

Hosté:   Tomáš Frank, Jan Jirovský, Zuzana Svobodová, Jakub Furmánek, Roman Urbář,  

Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek 

Ověřovatelé:   Renáta Typlová, Václav Culka 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková   

 

Zahájení:     9:48 

Ukončení:   15:20 

 

 

Program jednání: 

1) Schválení programu jednání 06n/2021 

2) Jednací řád VV  

3) Etický kodex člena VV 

4) Návrh struktury a vedení odborných komisí, systém a plán práce VV, statuty a koncepce jednotlivých 

odborných komisí 

5) Vývoj v politických a mezinárodních záležitostech 

6) Hodnocení 23. valné hromady ČF 

7) Priority českého florbalu v následujícím období  

8) Stav českého florbalu v jednotlivých oblastech 

9) Programy podpory 

10) Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezónu 2020-2021 

11) Aktuální informace prezidenta a informace ze sekretariátu 

 

 

AD 1) Schválení programu jednání 06n/2021 

 

Viz výše. D. Novák navrhnul doplnit do programu jednání bod 11) Aktuální informace prezidenta a informace ze 

sekretariátu. Bod byl doplněn.  

 

Usnesení č. 01/06n/21: VV ČF 

- schvaluje program jednání VV 06n/21 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 06n/21 R. Typlovou a V. Culku  

 

 

AD 2) Návrh jednacího řádu VV  

 

D. Novák předložil návrh jednacího řádu VV. V rámci bodu bylo řešeno jmenování ředitele sekretariátu. Na 

základě návrhu prezidenta D. Nováka byl jmenován T. Frank a členové VV tento návrh schválili. 

Následně, v souladu se stanovami, byl na tomto prvním jednání volen viceprezident ČF z řad členů výkonného 

výboru na základě návrhu prezidenta D. Nováka. D. Novák navrhl na viceprezidenta P. Musila. Návrh byl 

následně schválen.  

 

 



 

 

Usnesení č. 02/06n/21: VV ČF 

- schvaluje návrh jednacího řádu VV 

- jmenuje T. Franka ředitelem sekretariátu ČF 

- zvolil P. Musila viceprezidentem ČF 

 

 

AD 3) Návrh etického kodexu voleného a jmenovaného člena ČF 

 

D. Novák předložil návrh etického kodexu voleného a jmenovaného člena ČF. V diskuzi byly projednány dílčí 

připomínky. Jednalo se zejména o formulaci kolem střetu zájmu. Na základě návrhu byl kodex upraven a 

následně schválen. Členové VV se také domluvili, že bude nutné principy etického kodexu opět přiblížit členům 

odborných komisí a také jednotlivým regionálním zástupcům. 

 

Usnesení č. 03/06n/21: VV ČF 

- schvaluje návrh etického kodexu voleného a jmenovaného člena ČF 

 

 

AD 4) Návrh struktury a vedení odborných komisí, systém a plán práce VV, statuty a koncepce 

jednotlivých odborných komisí 

 

D. Novák předložil návrh struktury a vedení odborných komisí pro následující období.  

Současně bylo potvrzeno, že M. Peterka nebude mít přiřazenu žádnou oblast, vzhledem k tomu, že nepřijal 

navrhované zapojení do činnosti VV. 

D. Novák současně předložil aktualizovaný plán práce VV s termíny jednání VV na sezónu 2021/2022 a vyzval 

členy VV, aby si plán práce ještě prošli a případně konzultovali aktualizaci. 

D. Novák také předložil statuty dosavadních odborných komisí a vyzval předsedy komisí ke společné schůzce 

ve složení prezident, předseda odborné komise, ředitel sekretariátu a vedoucí oblasti. Na schůzce bude 

diskutován návrh doplnění/úpravy statutu komise a nastavení jejího sekretariátního zajištění. Současně 

předložil aktuálně platné koncepce jednotlivých oblastí a také aktuální rozvojový plán. I tyto materiály budou 

řešeny na společné schůzce. 

V rámci bodu byl také blíže představen systém práce VV a cyklus přípravy jednotlivých podkladů na jednání VV, 

který bude postupně zaveden s elektronizací dokumentů. 

 

Usnesení č. 04/06n/21: VV ČF 

- schvaluje návrh struktury a vedení odborných komisí na období 2021 – 

2024  

- bere na vědomí systém práce VV 

- bere na vědomí aktualizovaný návrh plánu práce VV  

- bere na vědomí plánované termíny jednání VV na sezónu 2021/2022 

- bere na vědomí informace k plánovanému způsobu doplnění/úpravy statutů 

komisí a nastavení sekretariátního zajištění 

- ukládá předložit aktualizované statuty jednotlivých odborných komisí 

zodpovídají: D. Novák Termín 10. 8. 2021 

- ukládá předložit aktualizovaný plán práce VV na sezónu 2021/2022 

zodpovídají: D. Novák Termín 10. 8. 2021  

- ukládá předložit aktualizovaný rozvojový plán ČF 2020 - 2030 

zodpovídají: D. Novák Termín 15. 9. 2021   

 



 

 

 

AD 5) Vývoj v politických a mezinárodních záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. VV projednal 3 prioritní oblasti ve kterých bude zapojen 

F. Šuman. Pokračuje spolupráce v oblasti marketingu v rámci současného nastavení. VV potvrdil, že by rád 

spolupracoval s F. Šumanem i v oblasti Mezinárodních záležitostí a rozvoje a také sportovní politiky. VV uložil 

D. Novákovi finalizovat podmínky této spolupráce.  

Navázal informacemi ohledně NSA, kdy připomněl, že předsedou NSA se stal F. Neusser. V současné době 

probíhá výběrové řízení na místopředsedy. F. Neusser přišel s informací, že má jinou představu o fungování 

Národní sportovní rady, očekává se, že současní členové již nebudou v radě působit. Došlo k návrhu snížení 

rozpočtu pro NSA o miliardu korun, zatím bez určení, z jaké kapitoly. Dají se očekávat dopady i do výše 

podpory ČF na rok 2022. 

D. Novák poté informoval, že 29. 6. 2021 se budou konat volby do ČOV a připomněl, že F. Šuman je již 

právoplatně zvolen místopředsedou ČOV. 

 

T. Frank informoval o vývoji v mezinárodních záležitostech. Referoval o konceptu ME, kdy diskuzní fórum by 

mělo být v rámci následujících mezinárodních akcí (nejspíše MS juniorek ve Švédsku). Diskutuje se termín ME 

(varianty únor, květen, září), zda-li je možné konání těchto vrcholů v jednom kalendářním roce a poslední 

otázkou je, od kdy by byl tento koncept spuštěn (nejčastěji se hovoří o roku 2025). ČF na těchto jednáních 

zastupují T. Frank a J. Jirovský. Svůj postup budou koordinovat se zodpovědnými osobami v oblasti 

mezinárodních záležitostí. 

Dále seznámil členy VV s kandidaturami R. Urbáře, J. Jirovského, F. Šumana a T. Franka do komisí IFF, které 

by měli rozpracovávat strategii rozvoje IFF. 

Posledním bodem bylo domácí MS juniorů v Brně, kde si potvrzoval, že ČF je připraven pořádat a současně 

chce pořádat. Financování šampionátu by mělo být zajištěno a je potvrzeno 10 zemí, které s účastí počítají. 

Současně se řeší doplnění počtu náhradníky. Diskutuje se i herní systém turnaje, který rozhodne IFF koncem 

června na zasedání CB IFF. Důležitým prvkem se stalo, že bylo zažádáno o výjimku na pořádání turnaje u NSA, 

ale ČF byl seznámen s informací od NSA, že vzhledem k opadnutí pandemie již žádné výjimky neuděluje a 

udělovat už nebude. 

 

Usnesení č. 05/06n/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických a mezinárodních 

záležitostech 

- schvaluje potvrzení pořádání domácího MSJ v Brně vůči IFF 

- bere na vědomí budoucí zapojení F. Šumana v rámci ČF 

- ukládá finalizovat podmínky zapojení F. Šumana v rámci ČF 

zodpovídají: D. Novák Termín 10. 8. 2021  

 

 

AD 6) Hodnocení 23. valné hromady 

 

Členové VV diskutovali proběhlou 23. valnou hromadu. Členové VV hodnotili organizaci setkání od pátečního 

jednání VV, sobotních setkání VV s hejtmany a RVV až po nedělní valnou hromadu jako dobře uspořádané. 

Současně se shodli, že zvolené prostory byly vyhovující. 

Dále diskutovali obsahovou část valné hromady a konkrétněji zprávu ORK. U zprávy z ORK se diskutoval jak 

obsah, tak zejména forma. Členové VV se shodli, že by do budoucna bylo vhodné, aby zpráva ORK byla 

písemná a byla k dispozici předem. Také se shodli, že by bylo vhodné, aby zpráva byla projednána se členy 

ORK a z jednání byl dostupný zápis. VV prodiskutoval informace vyplývající ze zprávy ORK. Ohledně nastavení 



 

 

společnosti ČF s.r.o, potvrdil oba současné jednatele a shodl se na pravidelné informaci v podobě schvalování 

účetní závěrky. Prezident Daniel Novák upozornil na doporučení auditorky ohledně způsobu převedení 

pozitivních finančních výsledků z ČF s.r.o na spolek ČF. 

 

V rámci bodu byl předložen zápis z VH a soubor schválených usnesení ke schválení. K těmto materiálům 

nebylo připomínek a členové VV je následně schválili. 

 

Usnesení č. 06/06n/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace k proběhlé 23. valné hromadě ČF 

- požaduje od ORK písemnou zprávu pro VH a průběžnou zprávu z činnosti 

komise 

zodpovídají: předseda ORK Termín průběžně  

 

- schvaluje zápis z jednání 23. valné hromady ČF 

- schvaluje soubor schválených usnesení z jednání 23. valné hromady ČF 

 

 

AD 7) Priority českého florbalu v následujícím období  

 

VV neprodiskutoval priority českého florbalu pro následující volební období 2021 – 2024  a s ohledem na 

časovou náročnost požádal D. Novák o přesunutí bodu na další jednání.  

 

Usnesení č. 07/06n/21: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání VV 

 

 

AD 8) Stav českého florbalu v jednotlivých oblastech 

 

Prezident D. Novák navrhl prodiskutovat stav českého florbalu v jednotlivých oblastech s předsedy komisí a 

vedoucími jednotlivých oblastí do následujícího jednání. Předsedové pak následně seznámí se stavem v jejich 

oblasti ostatní členy VV na dalších jednáních. Současně na nich proběhne případná diskuse. 

 

Usnesení č. 08/06n/21: VV ČF 

- bere na vědomí návrh prezidenta prodiskutovat stav českého florbalu 

v jednotlivých oblastech s předsedy komisí a garanty oblasti  

zodpovídají: D. Novák a všichni členové VV Termín 10. 8. 2021  

 

 

AD 9) Programy podpory 

 

T. Frank předložil vyhodnocení žádosti oddílu FBC DOŠWICH MILEVSKO (917) do Programu investiční 

podpory oddílů ke schválení. Krátce seznámil členy VV s obsahem hodnotící zprávy. Členové VV neměli příliš 

dotazů k předložené zprávě, ale dotazovali se na způsob zajištění. Současně poukázali na fakt, ať je způsob 

zajištění přímo součástí hodnotící zprávy.  

 

Usnesení č. 09/06n/21: VV ČF 

- schvaluje zařazení oddílu FBC DOŠWICH MILEVSKO (917) do Programu 

investiční podpory oddílů 



 

 

- ukládá informovat dotčený oddíl 

zodpovídají: T. Frank Termín 30. 6. 2021  

 

 

AD 10) Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezónu 2020-2021 

 

T. Frank předložil návrh na vyplacení odměn pro vítěze nevyšší soutěže mužů a žen za sezónu 2020-2021. R. 

Urbář návrh blíže představil členům VV. Předložený návrh byl následně schválen. 

 

Usnesení č. 10/06n/21: VV ČF 

- schvaluje vítězi Livesport Superligy, oddílu Florbal MB, odměnu za vítězství 

v soutěži ve výši 160 000,- Kč v souladu s Projektem Livesport Superligy, 

schváleným usnesením VV ČF č. 08/04/20 

- schvaluje vítězi Extraligy žen, oddílu 1. SC Vítkovice, odměnu za vítězství v 

soutěži ve výši 120 000,- Kč v souladu s Projektem Extraligy žen, 

schváleným usnesením VV ČF č. 08/04/20 a v uvedené výši schválené 

usnesením VV ČF č. 16/01/21 

 

 

AD 11) Aktuální informace prezidenta  a informace ze sekretariátu 

 

Členové VV diskutovali nastavení činnosti prezidenta ČF. Členové VV se shodli, že pozice prezidenta ČF je 

manažerská funkce, která vyžaduje zapojení prezidenta téměř na plný úvazek. D. Novák nicméně upozornil, že 

i přestože je připraven funkci prezidenta věnovat veškerý potřebný čas a úsilí, bude respektovat stávající 

nastavení a neočekává za tuto pozici odměnu, která by se vymykala nastavení odměn v sekretariátu 

ČF.  Členové VV následně prodiskutovali obecné nastavení pozice prezidenta. Na závěr diskuze byl 

viceprezident P. Musil pověřen, aby dořešil podmínky výkonu prezidenta ČF. 

 

Členové VV následně diskutovali organizaci Superfinále 2021 a také mediální výstupy z této akce. Vyzdvihli 

kvalitní organizaci celé akce a dobrou atmosféru i za velice ztížených podmínek. Shodli se, že je nutné, aby 

nová komise rozhodčích a delegátů projednala zejména průběh zápasu mužů a předložila závěry z diskuse  VV. 

P. Galasovský tedy po složení KRD na příštím jednání VV předloží závěry diskuse v rámci komise. 

Na závěr R. Urbář informoval o novém nastavení ticketingové platformy v Superlize. Od nové sezóny 

2021/2022 je touto platformou Ticketportal. Celé nastavení bylo v průběhu sezóny diskutováno na setkání 

marketingových pracovníků Superligy a oddíly jsou tak s tímto krokem seznámeny. 

 

Usnesení č. 11/06n/21: VV ČF 

- pověřuje dořešit podmínky výkonu prezidenta ČF 

zodpovídají: P. Musil Termín 10. 8. 2021  

- bere na vědomí mediální situaci ohledně Superfinále 2021 

- ukládá projednat v KRD průběh zápasu Superfinále mužů a předložit 

závěry z diskuse  VV 

zodpovídají: P. Galasovský Termín: 10. 8. 2021 

- bere na vědomí informace o ticketingové platformě pro nadcházející sezónu 

2021/2022 


